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Zápis ze 3. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 23. 3. 2023 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, P. Náprstek, M. Doktor, P. Bednář, P. Hottmar 
hosté:        J. Adam 
omluveni: Z. Krpata 
 

1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 
 

Informace STK k závodění 2023 – předseda STK Z. Krpata zaslal výboru dokument „Informace STK SRK 

ČSK k závodní sezoně 2023“, kde jsou shrnuty komplexní informace pro kluby včetně vyznačených změn 

v Pravidlech Rychlostní kanoistiky, jejich příloze (Směrnice pro závodění) a termínové listiny hlavních 

domácích a mezinárodních soutěží 2023. Výbor po projednání a navržených úpravách tento dokument 

schválil. Bude zveřejněn na webu kanoe.cz.                                              Ú: 1/3/23 – Z. Krpata 

                                                                                                                    T: 1. 4. 2023 
 

□ 

 

Domácí termínová listina 2023 – Termínová listina hlavních domácích soutěží byla výborem schválena na 

minulé schůzi. Po uzávěrce zadávání propozic a termínů regionálních závodů Z. Krpata zpracuje a připraví 

návrh kompletní termínové listiny domácích soutěží 2023, která bude po vydání zveřejněna na webu 

kanoe.cz.                                                                                                     Ú: 2/3/23 – Z. Krpata 

                                                                                                                    T: 1. 4. 2023 
 

□ 
 

ČP benjamínků – STK projednaný návrh nového pojetí Českého poháru benjamínků 2023 byl výborem po 

připomínkování schválen. Nový formát ČP benjamínků bude obsahovat 10 jednodenních závodů, benjamínci 

se kvalifikují na MČR absolvováním alespoň čtyř závodů ČP před MČR. Veškeré informace k novému 

formátu ČP benjamínků budou zveřejněny v dokumentu „Informace STK SRK ČSK k závodní sezoně 2023“. 

Po sezoně bude využití nového formátu vyhodnoceno. 
 

□ 
 

Ú – 5/2/22 trvá: Výběrové řízení na pořádání domácích soutěží a výcvikových táborů RD a SCM – Příprava 

návrhu zadání výběrového řízení pokračuje. Z. Krpata předložil výboru upravený návrh cen za poskytnuté 

služby při pořádání domácích soutěží, včetně postupu cenotvorby. Výbor takto nastavené ceny schválil. Ještě 

probíhají úpravy návrhu ceníku za poskytnuté služby při výcvikových táborech RD a SCM. V rámci jednání 

bude tento návrh cen pro zadávací řízení předložen řediteli NOC M. Kurfirstovi. K vypsání výběrového 

řízení bude využito externích právních služeb. 
 

□ 
 

Komise rozhodčích – výboru předložený návrh STK s doporučeným počtem rozhodčích k řízení hlavních 

domácích soutěží v roce 2023 bude ještě projednán s předsedkyní KR M. Dognerovou. 
 

□ 

 

Ú – 2/10/22 je plněn: Pravidla a soutěžní směrnice 2023 – Po zapracování připomínek byla aktualizovaná 

Pravidla rychlostní kanoistiky včetně příloh Směrnice pro závodění 2023 schválena výborem. Následně 

budou vydána a zveřejněna. 

Nově již není součástí Pravidel rychlostní kanoistiky registrační a disciplinární řád, tyto řády budou vydány 

ve sbírce vnitřních předpisů ČSK platné pro celý svaz jako Směrnice o evidenci členské základny, registrační 

a přestupní řád a Disciplinární řád. 

□ 

 

Zveřejňování výsledků soutěží – Výbor diskutoval chybějící výsledky závodů na webu kanoe.cz a přijal 

k nápravě opatření. Z. Krpata vyzve pořadatele a doplnění výsledků na web kanoe.cz za roky 2022 a 2021 a 

informuje pořadatele závodů termínové listiny, kteří nedodali výsledky za tyto roky, že pokud tak neučiní do 

30. 4., může jim být krácen příspěvek na pořádání soutěží. Dále předseda STK zajistí, aby byly propozice 

soutěží na webu dostupné po celý rok, i po skončení akce.                    Ú: 3/3/23 – Z. Krpata 

                                                                                                                 T: 30. 4. 2023 
 

2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 

 

Financování SCM, SpS a TOP 10 – P. Hottmar informoval výbor o průběžné administraci smluv s 

detašovanými pracovišti. Detašovaná pracoviště začala s čerpáním přidělených prostředků. Výše přidělené 

dotace NSA na talentovanou mládež na rok 2023 od NSA stále není známa. Výbor vzal informace na 

vědomí. 
 

□ 

 

 

 

 

Školení trenérů SRK ČSK – P. Hottmar zhodnotil a podal informaci o uskutečněném školení trenérské třídy 

C, speciální část školení trenérské třídy C se uskutečnila 18. – 19. 2. 2023 v Praze na Strahově v gesci SRK 

ČSK. Výbor diskutoval možnosti povinného školení pro trenéry s trenérskou třídou B v rámci dodržování 

směrnice kvalifikačního řádu trenérů ČSK. J. Boháč upozornil, že školení - obnova licencí trenérů bude 

výhledově  podmínka NSA pro udržení trenérské licence. Informace klubům bude vydána na podzim. 
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□ 

 

VT Oboz – P. Hottmar podal informaci o přípravách VT Oboz a představil drobné změny v organizaci 

soustředění, na kterých se po vyhodnocení zkušeností shodla RSCM. Účast na VT bude umožněna pouze 

členům RD a SCM a těm, kteří měli postupu do SCM blízko, aby byla zajištěna kvalita tréninkových skupin. 

Součástí soustředění budou semináře s Prof. L. Vítkem o výživě, Mgr. J. Pisarčíkem o kompenzačním 

cvičení a výkonnostně motivační beseda s Mgr. J. Štěrbou. 
 

□ TOP 10 SCM – P. Hottmar připraví návrh doplnění kritérií TOP 10 pro rok 2024, diskuze nad možnou 

změnou nastavení podpory TOP 10 proběhla na minulé schůzi. 
 

 

       3.    Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ 

 

Plánované akce RDS 2023 – vedoucí trenér RD P. Hottmar a vedoucí ASC P. Náprstek podali aktuální 

informace o probíhajících kempech v lepších klimatických podmínkách jednotlivých tréninkových skupin. P. 

Hottmar dále informoval o platbě záloh pro účast na mezinárodních soutěžích, které jsou již od všech 

pořadatelů po účastnících vyžadovány. Výbor vzal aktuální informace na vědomí. 
 

□ 

 

Smlouva s reprezentanty 2023 – reprezentační trenér P. Hottmar zajistí podpis aktualizované smlouvy 

s reprezentanty na rok 2023 ještě před začátkem sezony.                     Ú: 4/3/23 – P. Hottmar 

                                                                                                               T: 30. 4. 2023 
             

□ 
 

Sportovní příprava skupiny kanoistek – P. Hottmar podal informaci z proběhlého výběrového řízení, 

organizovaném VSC Victoria v součinnosti s ČSK na pozici trenéra kanoistek ve Victorii VSC. Z pěti 

uchazečů byl vybrán trenér Viktor Jiráský. Výbor vzal informaci na vědomí a poděkoval T. Ježkovi za 

přípravu VŘ. 
 

□ 

 

Pojištění výjezdů reprezentačních družstev – jednání o novém pojištění reprezentačních družstev rychlostní 

kanoistiky pokračují, předseda ČSK S. Ježek se prozatím s pojišťovnou UNIQA na zajištění pojištění pro 

celý svaz nedohodl. Výjezdy se zatím pojišťují individuálně. 
 

□ Příprava posádek čtyřkajaku mužů a žen – J. Štěrba, asistent vedoucího trenéra RD pro posádky zaslal 

výboru doplňující informace k nominaci a plány přípravy čtyřkajaků žen a mužů pro sezonu 2023 s cílem 

sestavení co nejsilnějších posádek pro OHQ MS Duisburg. Výbor vzal informaci na vědomí. 

 

□ 

 

PR reprezentačních družstev – J. Boháč aj. Adam informovali o domluvené spolupráci v oblasti PR pro 

nadcházející sezonu opět hlavně s A. Hrbáčkovou a P. Ivánkovou. P. Hottmar koordinuje plán účasti média 

týmu na mezinárodních soutěžích 2023. 
 

□ 

 

Výzkum hydrodynamiky – vznesen a projednán požadavek ASC Dukla na vyčlenění prostředků z rozpočtu 

RD na výzkum hydrodynamiky kajaku J. Dostála na ČVÚT u Prof. Pollerta. Požadavek vzešel od trenéra P. 

Davídka. Výbor si vyžádal více informací o tomto záměru, prostředky v rozpočtu RD prozatím nejsou, stále 

neznáme výši státní dotace na reprezentaci pro letošní rok. 

 

RDJ 
 

 

□ Plánované akce RDJ 2023 – vedoucí reprezentační trenér P. Hottmar podal výboru informaci o proběhlém VT 

RDJ v Peschieře, připravuje se VT Oboz. P. Hottmar připravuje výjezdy na mezinárodní soutěže, kde jsou již 

pořadateli vyžadovány platby záloh. 
 

RDM  

□ 

 

Plánované akce RDM 2023 – podána informace o přípravě výjezdů na mezinárodní soutěže, probíhají 

rezervace ubytování na soutěže zařazené do plánu RDM na rok 2023.   
                                                                               

            4.   Různé 
 

□ 

 

Rozpočet sekce 2023 – Sekce stále pracuje s provizorním rozpočtem, jelikož výše dotace sportovním svazům 

z NSA není ještě známa. Rozpočet sekce bude upřesněn, až bude svazu z NSA oznámena výše dotace pro rok 

2023. 
                                                                                                                                                                             

□ 

 

Majetky ČSK – J. Boháč a P. Bednář informovali o stavu hospodaření s objekty ČSK. Probíhá jednání 

s nájemcem na Císařské louce o uplatnění inflační doložky podle nájemní smlouvy. Je plánováno jednání 

s nájemcem CL k projednání investic v areálu CL. P. Bednář dále připomněl blížící se konec nájemní 

smlouvy s nájemcem na Skalici, kde bude nutné včas v průběhu roku připravit a vypsat výběrové řízení.  
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□ Informace z NSA – Informace o výše poskytnuté dotace svazu z NSA stále není k dispozici. NSA plánuje 

pracovní seminář se zástupci sportovních svazů 4. 4., v rámci kterého zástupci NSA sdělí aktuální stav 

vyhodnocování provozních výzev na rok 2023 a představí záměry týkající se vypsání výzev na rok 2024. 

Seminář se uskuteční 4. 4. 2023. 
 

□ Vypsání investiční dotační výzvy NSA „Movité investice – rozvoj materiálně-technické základny 

sportovních svazů 2023“. Po předložení požadavků jednotlivých sekcí a jejich schválení Předsednictvem 

ČSK byla žádost o dotaci sekretariátem zpracována a včas v termínu podána. Sekce Rychlostní kanoistiky 

zadal požadavek na pořízení cílové kamery včetně vyhodnocovacího zařízení, ženského a mužského 

čtyřkajaku, dvou kajaků pro RDM a soubor kamer včetně softwaru videorozhodčího.   
                                                                                                                                                                                                       

□ Příprava kandidatury MS Račice 2027 – předseda sekce J. Boháč informoval výbor o podání kandidatury 

ČSK na pořádání Mistrovství světa ICF v rychlostní kanoistice v roce 2027 v Račicích. Obhajoba kandidatura 

proběhne 29. 4. v Budapešti při zasedání Boardu ICF. Konkurenty budou Szeged a Plovdiv. Příprava 

prezentace ČSK probíhá. 
 

□ Podpora parakanoistiky – po informaci na minulé schůzi Výboru SRK ČSK o připravované spolupráci 

s Českým paralympijským výborem byla na základě příslibu ČPV pořízena z vlastních prostředků ČSK nová 

paracanoe pro zájemce o parakanoistiku, který se domluvil s vedoucím trenérem ASC Dukla P. Náprstkem na 

možnosti a podmínkách tréninku a zajištění zázemí v loděnici Dukly. Cílem je účast v kvalifikaci na 

Paralympijské hry 2024 v Paříži. 
 

□ Změna sportovního občanství běloruské kanoistky – J. Adam potvrdil informaci, že po opakovaných 

urgencích svazu ICF konečně vyhověla žádosti ČSK o změnu sportovního občanství běloruské kanoistky, 

členky brněnského oddílu, která bude moci od letošní sezony startovat na mezinárodních soutěžích za ČR.  
 

□ Jubilanti ČSK – P. Mokrý připravil aktualizovaný seznam jubilantů z řad osobností svazu, zajistil výrobu 

polo trik a navrhl výboru možnosti předání. 
                                        

□ Nábory v členských klubech – výbor navázal na seminář z valné hromady sekce k náborům v klubech a 

pokračoval v diskuzi na toto téma. Výbor hledal možnosti, jak náměty klubů ze semináře využít a realizovat. 

Výbor se shodl, že je důležité aktualizovat webové stránky s kvalitním rozcestníkem s kontakty klubů v celé 

ČR, na které by se odkazovalo v propagačních materiálech a také vymyslet jednoduchý propagační slogan. 

Diskutovaly se návrhy propagace v Deníku, propagace na školách, universální diplomy s QR kódem 

s veškerými informacemi, podpora příměstských táborů v klubech, propagační video, injektáž v TV během 

přenosů z mezinárodních soutěžích. 
 

 

 

 

 
 

  

 

 

 

Zapsal:  J. Adam 

Termín příští schůze výboru SRK bude 11. 4. 2023 

 


